




zkoušky probíhat, všem studentům. Děkan předal předsedovi stanovisko kolegia, že za           
současných podmínek vylučuje možnost prezenčního ústního zkoušení a uvedl, že KD preferuje            
distanční formu zkoušení, a to především písemnou formou, ústní co nejméně. Zkouška            
proběhne v závislosti na formě dosavadní distanční výuky. Informoval předsedu o nutnosti            
pořízení nahrávky z každé distanční ústní zkoušky. Sdělil, že dnes odpoledne proběhne PVK,             
návrh bude prodiskutován s vedoucími kateder/ústavů a následně bude finální stanovisko           
vedení fakulty sděleno jak vyučujícím, tak studentům. Předseda vyjádřil plnou podporu SKAS a             
studentů tomuto rozhodnutí a přislíbil výzvu směrem ke studentům k poctivému plnění            
distančního zkoušení.  

V další rozpravě přítomní společně řešili některé technické detaily jako např. výpadek            
internetového spojení apod. Předseda také uvedl, že je ze strany studentů hodně otázek na              
SZZk. Děkan sdělil, že je možné otázky řešit přímo se studijními proděkany prod. Jurníkovou a               
prod. Sehnálkem. 

Předseda SKAS položil dotaz na odložení přijímacího řízení do PhD studia (obvykle 30.4.). V              
letošním roce je termín posunut až na 30. 5., posunutí tedy není nutné. Proděkan Šilhán               
přislíbil, že informaci o termínu zašle studentům pátého ročníku. 

Závěrem kolegium přislíbilo studentům dostatečnou IT podporu po celou dobu zkouškového           
období. 

Děkan poděkoval členům kolegia a předsedovi SKAS za účast a podnětné připomínky. 

  

  

  

  

  

Schválil: doc. Škop 
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